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Pres(s)praat juni 2005.

Zoals ik in het vorige bulletin al meldde, is
het einde van mijn presidentiele jaar in
zicht. Dit zal dan ook mijn laatste bijdrage
zijn, alvorens het stokje overgaat naar Bert
Lamers.
En als iemand zoals ik graag wil dat onze
Lionsclub levendig en dynamisch blijft, dan
kan de lezer zich voorstellen dat ik blij ben
met mijn opvolger en zal duidelijk zijn dat
vanuit die invalshoek er ook enige invloed is
op de bestuurssamenstelling door de
zittende president. Zij die menen dat zulks
ondemocratisch is hebben gelijk. Maar we
weten ook dat wat wij als democratisch
oormerken niet altijd het gewenste resultaat
heeft. Ik wijs maar op de recente uitslag van
het bekende referendum over Europa.
Vertrouwen in en respect voor je
medemens zijn belangrijke bronnen voor
samenwerking, ook in onze club. Op die
basis willen wij inhoud geven aan ons
verlangen om ook de internationale
dimensie in de organisatie vorm en inhoud
te geven. Ik heb daarvan ook in mijn jaar
voldoende gemerkt en voel mij daardoor
zeer gesterkt.
Met voldoening stel ik vast dat over het
algemeen sprake is van een behoorlijke
betrokkenheid van de leden bij de clubactiviteiten, o.a. blijkend uit een
goede tot zeer goede opkomst bij de verschillende activiteiten en bij
vergaderingen. Niet in  de laatste plaats is dit te danken aan  de
voortreffelijke inzet van de leden van de verschillende commissies,
waarbij ik in het bijzonder de activiteitencommissie wil noemen, die echt
in veel opzichten kwaliteit heeft geleverd.
Hoewel uiteraard ook bij ons de “We Serve” gedachte een centrale
plaats inneemt, heeft een serviceclub ook altijd het aspect gezelligheid
hoog in het vaandel staan. Dat dit vroeger niet geheel anders was bleek
mij nog weer eens toen ik recent van een tante  het boekje “ 25 jaar
Sociëteit Gezelligheid te Ter Apel “ kreeg aangereikt. Naast de dokter en
de notaris, was ook mijn  grootvader en naamgenoot lid van deze club.



De  statuten van deze Sociëteit begonnen aldus:

Art 1.
De vereniging is genaamd: “Sociëteit Gezelligheid”  en is gevestigd in
Ter Apel;

Art 2.
Zij is opgericht voor een tijdvak van 29 jaar, aangevangen 1 januari l947.

Art 3.
Zij stelt zich ten doel de bevordering van het gezellig verkeer der leden
onderling. Dit doel trachten zij te bereiken door het houden van
bijeenkomsten en vergaderingen in 1 of meer niet voor het publiek
toegankelijke lokalen en voorts door alle andere aan het doel
bevorderlijke wettige middelen.

Enz. enz.

Niet alleen direct na de oorlog, maar ook nu hebben mensen
vergelijkbare sociale behoeften. Het is dan ook jammer dat we af en toe
moeten constateren dat we in het verband van de Lionsorganisatie – en
u weet waar ik dan op doel – niet altijd op een transparante en
constructieve manier met elkaar communiceren. Ook op dit soort punten
moeten we blijven werken aan de kwaliteit van de organisatie waar we
deel van uitmaken.

Tenslotte wil ik graag iedereen bedanken die het mij mogelijk heeft
gemaakt om met tevredenheid terug te blikken op het afgelopen
Lionsjaar. Graag wil ik dit ook nog mondeling doen tijdens de
bestuursoverdracht.

Met Lionsgroet!

Koos Kuiper.

BESTUURSOVERDRACHT.

Op 29 juni a.s. vanaf 18.00 uur zal de bestuursoverdracht plaatsvinden
in de Heereboer te Zeddam.
Bedoeling is dat we na de bestuursoverdracht en de borrel rond 19.00
uur aan tafel gaan.



Graag nodig ik u met – eventuele - partner uit aan tafel om deze
bestuursoverdracht in een gezellige ambiance mee te maken.

NB Graag uw aanmelding en eventuele afmelding persoonlijk doorgeven
aan de Heereboer.

Tel. 0314-651940.  of   e-mail info@deheereboer.nl

Verslag bijeenkomst 1 juni 2005

Hoe fraai de hedendaagse communicatiemiddelen ook zijn, de
menselijke verbindingen blijken toch vaak de belangrijkste en meest
kwetsbare. Een (on)duidelijke communicatiestoornis tussen de president
en de gastspreker van deze avond had tot gevolg dat er wel een beamer
maar geen laptop aanwezig was. Daar was al aan vooraf gegaan een
communicatieprobleem tussen de secretaris (voicemail niet op tijd
afgeluisterd) en onze pr-man, waardoor het nodig was nog meer te
bellen en familieleden in te schakelen om überhaupt  een beamer in
Zeddam te krijgen. Maar problemen zijn er om opgelost te worden en
dus kon de president kort na half negen 25  Lions begroeten.

Niet de gastspreker
kreeg direct alle
aandacht: die ging –
tot zijn grote
verrassing – uit naar
Jaap Gosses die het
chevron voor een 30-
jarig lidmaatschap in
ontvangst mocht
nemen.
Daarna was Max
Daniel aan de beurt.
Een oude bekende in
de club die op

sprankelende,
speelse wijze een

smeuïg en boeiend verhaal over de aanpak van veelplegers in
Amsterdam uit zijn verbale toverhoed liet komen. (Zie voor een impressie
elders in dit bulletin.) Terecht bracht vice-president Bert de spreker hulde
en liet hem met een druivensmeermiddel naar huis gaan.
Na de pauze kwamen er een aantal huishoudelijke zaken aan de orde:

• Op de districtsconventie heeft de naam van Dick de Bruin
ontbroken bij de necrologie. Het bestuur heeft het kabinet over



dit pijnlijke voorval een brief gestuurd. Tot op heden (8/6) nog
geen reactie.

• Voor het kleurenpalet op 25
juni zijn nog hulptroepen
voor de middag nodig. Vier
Lions worden verzocht zich
bij Henk Breuker te melden.

• Voor het uitstapje op 2 juli is
nog geen reactie ontvangen
van  19 Lions. Dat aantal is
te groot en geeft geen pas.
Snel reageren naar Toon
Gasseling.

• Het ligt in de bedoeling om op 29 juni tijdens de
bestuursoverdracht de keygroup van LC Montferland/Emmerich
te installeren. (Hoewel de uitbreidingscommissie alles in het
werk heeft gesteld om dit te realiseren zal dat niet lukken.
Bestuurlijke traagheid en - zou je gaan denken – onvermogen
binnen het kabinet zorgt ervoor dat dit waarschijnlijk nu niet
eerder dan in september kan plaatsvinden.)

• Vice-president doet een oproep voor sponsors voor de bus die
gasten van de OLV parochie naar de passiespelen in Tegelen
zal brengen.

• In de rondvraag liet Wim Frommé weten dat hij zijn
werkzaamheden als voorzitter van de stichting De Linterhof
heeft beëindigd.

De secretaris.

We’ll be watching you

Je zit tijdens een dagje Amsterdam in de tram en plotseling klinkt er een
mededeling door de luidspreker: “Dames en heren, zojuist is een
bekende zakkenroller de tram in gestapt. Let u extra goed op uw
spullen.” Verschrikt kijk je om, wie zal het zijn. En je let natuurlijk goed op
je tas en portefeuille. Na 10 minuten wordt er omgeroepen: “Dames en
heren, de zakkenroller heeft zojuist de tram verlaten. Maar blijft u goed
op uw spullen letten.” En vervolgens wordt de boodschap keurig in het
engels herhaald. Je beseft eens te meer dat je in een grote stad bent.



Het bovenstaande is geen fictie, maar een voorbeeld dat Max Daniel gaf
tijdens zijn presentatie over veelplegers in de juni-bijeenkomst. Kort
daarvoor had hij zich al bijna lyrisch uitgelaten over de 40 tot 45
zakkenrollers die Amsterdam rijk is, de gelegenheidsrollertjes even
buiten beschouwing gelaten. “Het zijn  topartiesten, die in een
illusionistenshow veel geld kunnen verdienen.” Maar helaas is er iets met
hen misgegaan in de maatschappij. En de politie zit met het probleem
dat zij nauwelijks op een heterdaadje te betrappen zijn. Daarvoor zijn zij
te snel. Een creatieve aanpak is dan om hen zo veel mogelijk in kaart te
brengen en ze voortdurend het leven zuur te maken zodat ze als het
ware van uit zichzelf verdwijnen. Want het is natuurlijk niet aantrekkelijk
om je slag in een bus te willen slaan en plotseling staan er twee “stillen”
naast je die hun jas opentrekken en op hun kleding opvallend hebben
staan dat zij deel uitmaken van het anti-zakkenrollersteam. Dan wil je
wel bij de volgende halte uitstappen.

Een paar jaar geleden is Daniel vanuit het Arnhemse naar Amsterdam
gehaald om de problematiek van de veelplegers aan te pakken. Gelet op
zijn succesvolle aanpak van de drugsproblematiek in Arnhem werd van
hem veel verwacht.  Geen kleinigheid als je weet dat er in Amsterdam
5800 veelplegers zijn en de politietop van je eist dat het aantal door hen
gepleegde delicten in 3 jaar tijd met 50% dient te worden verminderd.



Begin maar eens aan zo’n klus als je weet dat er een onbalans is in de
betrokken korpsen en een reorganisatie niet te vermijden is. Daniel heeft
het dan ook aardig voor de kiezen gekregen. Zoals vrijwel overal moeten
veranderingen niet te snel gaan: de betrokkenen voelen zich onzeker en
zijn bang voor niet voorziene consequenties. “Het vermogen tot anders
denken is belangrijker dan de kennis die men heeft vergaard.”, citeerde
hij David Bohm. Een uitspraak die hij zich ongetwijfeld eigen heeft
gemaakt nadat hij een aantal keren tegen logge muren was opgelopen
waar natuurlijk geen beweging in te krijgen was. “Men heeft wel
geprobeerd een soort politieke moord op mij te plegen en dat is bijna
gelukt ook.” (Maar of dat de reden is dat Daniel tegenwoordig alle
justitiële diensten aanstuurt op Schiphol in de functie van reserve kolonel
der marechaussee in een onduidelijk uniform bleef enigszins in het
vage.)

En creatieve aansturing kan Daniel zeker niet ontzegd worden. De
veelplegersproblematiek begon hij van een geheel andere kant te
benaderen. Daarbij werd de aandacht niet zozeer gericht op de delicten
(dat zijn voor politiemensen vooral turfstreepjes, maar wel zo’n 100.000
per jaar) als wel op de slachtoffers (dat zijn immers mensen). Even
creatief is het om er niet naar te streven om het aantal van 30
beschikbare rechercheurs te verhogen, maar om alle 7200 medewerkers
van de diverse korpsen in te zetten om het doel te bereiken. Dat maakte
het mogelijk om een “daderregisseur” in te zetten waardoor 1 politieman
tegenover een min of meer vaste groep daders komt te staan waar hij/zij
dan ook wel veel vanaf weet. En door te werken met “daderbiografieën”
in plaats van dossiers krijgt zo’n regisseur een veel betere kijk op het
hoe en waarom van het doen en laten van de dader. Creatief is ook de
omslag van de veiligheid van het slachtoffer (dat natuurlijk niet geheel
overboord wordt gezet) naar de onveiligheid van de veelpleger (het
gevaar om gepakt te worden).

Al ging het niet zonder slag of (forse) stoot, de samenwerking binnen het
korps is wel verbeterd. Dat kwam ook de effectiviteit ten goede. De zgn
Gideons zijn ondernemende groepen waar geen stroperigheid meer aan
zit. Vernieuwende suggesties komen vanuit de organisatie zoals
bijvoorbeeld het hanteren van elektronische detentie boven de wat
minder nauwkeurige vorm van het gps huisarrest. Efficiënte coöperatie
scheelt ook behoorlijk wat tijd, want wat nu in 8 dagen kan gebeuren
kostte vroeger misschien wel 8 weken. En juist hier steekt dan het
aversieduiveltje weer de kop op. Met name vanuit gemeentelijke
instellingen werd hier tegen geageerd. Vreemde bemoeienis wordt maar
moeizaam gewaardeerd en nog minder als daarbij je eigen werkwijze



onder vuur komt te liggen. Begrijpelijk als je weet dat eerder
doorgevoerde vernieuwingen vaak niet meer waren dan het klonen van
wat er was. Vervelend als je streeft naar een ketenbesef waarin iedereen
er zich van bewust moet worden dat “als in de samenwerkende reeks de
laatste loper niet binnen is, je zelf ook hebt verloren.”

De gedrevenheid aanhorend
waarmee Daniel zijn verhaal hield
klinkt het dan ook welhaast logisch
als hij achteloos meedeelt dat een
van de bindmiddelen binnen het korps
werd een nummer van The Police:
Every breath you take,
Every move you make
Every bond you break
Every step you take
We’ll be watching you

Een korps dat van die houding doordrenkt is gaat heel anders te werk.
Wat te denken van een ware klopactie rond november om niet betaalde
boetes alsnog te incasseren: in een persoonlijk geschreven boodschap
(gewoon een paar studenten ingehuurd) wordt dringend geadviseerd om
de boete snel te betalen “anders komen wij je halen”, hetgeen vlak voor
de Kerstdagen natuurlijk geen prettig familievooruitzicht is. Maar ook de
eerder genoemde tramstem (die overigens politiek gevoelig schijnt te
liggen) heeft een onaantrekkelijk Big Brother effect. Datzelfde geldt voor
stalkacties waarbij veelplegers hinderlijk gevolgd worden door een
camerateam. Niet prettig als je kwaad in de zin hebt. En als
succesnummer is daar ook de patseraanpak: jongelui (ja, het moet
gezegd, vaak van Marokkaanse afkomst) die omhangen met goud,
voorzien van een (fraaie?) Rolex, hangend in een te foute BMW
achteloos vanachter het stuur met een lachend gezicht een boete van
duizenden euro’s  contant uit de achterzak betalen en rekenen op een
toenemend gezag in eigen kring maar zich daarin erg vergissen door de
plotselinge verschijning van de belastingdienst die in een gezamenlijk
actie de crimineel niet alleen uitkleedt maar ook voor schut zet bij zijn
medestanders zodat in ieder geval het besmettingsgevaar van het
patsergedrag verkleind wordt: “wij maken van helden losers”. Niet zelf
verzonnen maar toch erg geliefd is ook het kaartspel à la Saddam
Hoessein: de meest gevreesde veelplegers lopen zo een grotere kans
vaker herkend te worden met alle risico’s van dien natuurlijk. Want voor
dat zij het in de gaten hebben heeft bijvoorbeeld treinpersoneel al
doorgegeven dat hartenacht op weg is naar het centrum.



Duidelijk is dat een
breed front gevormd
is waarmee de strijd
tegen de veelpleger
in Amsterdam wordt
aangegaan. Blijft de
vraag of dat ook
succesvol is. Zo kan
je je afvragen wat er
gebeurt als de
tramstem en
stalkpartij succesvol
zijn, dwz de
zakkenrollers
verdwijnen. Als
illusionisten zullen
wij ze wel niet terug zien bij Talpa tv. Wellicht eerder in de tram in Den
Haag. Maar hoe dan ook, in 1 jaar tijd is er sprake van 21% minder
criminaliteit door veelplegers. De veelzijdige aanpak lijkt dus te werken.
“You are only known by what you have shown” besloot Daniel zijn
verhaal. Ongetwijfeld waar en het lijkt verdacht veel op de ouderwetse
roep om meer blauw op straat. Orwell revisited?

HB.

Ander perspectief

Een aantal jaren geleden sprak Max Daniel op een clubavond over de
drugsbestrijding in Arnhem. Aan het eind van zijn betoog werd hem
gevraagd nog eens te komen en dan te praten over de prostitutie in het
Spijkerkwartier. Gekscherend werd gespeculeerd waar die belangstelling
voor dat onderwerp toch vandaan kwam.
In juni dit jaar was het zover. Max Daniel komt spreken over veelplegers
in Amsterdam en hoe die te bestreden. Maar in de aanloop naar zijn
eigenlijke verhaal was hij de roep om een hoerenbuurtstory niet
vergeten. En maakte een aantal opvallende opmerkingen over de
ontwikkelingen in de Arnhemse rosse buurt en de onverwachte
mogelijkheden om er snel rijk te worden…



In de toptijd telde het Spijkerkwartier niet minder dan 1200 “ramen”. In de
laatste jaren is dat door o.a. allerlei beperkende maatregelen al
teruggebracht tot zo’n 450 ramen. En sinds enige tijd is het doel om de
hele prostitutie te laten verdwijnen, waarbij een merkwaardig fenomeen
om de hoek kwam kijken.
Het Spijkerkwartier mag dan een slechte naam hebben, er staan wel
mooie huizen, mits die althans worden opgeknapt. Dan kan er zelfs
sprake zijn van enige grandeur. Een tijd geleden kwam in de wijk een
instroom op gang van doorgaans hoogopgeleide yuppen die voor
betrekkelijk weinig geld een pand kochten en dat begonnen te
restaureren, daarbij welwillend geholpen door een florissante
gemeentelijke subsidieregeling. Na de vermoeiende verbouwings-
activiteiten kregen de yuppen wat meer gelegenheid “om de hormonen
hun gang te laten gaan” en stilaan ontstond in de rosse buurt een jonge
yuppenkinderschare. Na verloop van tijd werd natuurlijk duidelijk dat het
voor de opvoeding van de kids niet goed was om allerlei onguur en hitsig
volk door de wijk te zien gaan. Levert vast en zeker ongemakkelijke
vragen op. De oplossing is natuurlijk heel snel bedacht: of je verlaat de
wijk en gaat verhuizen naar ordentelijker wijken of je zorgt ervoor dat de
hoeren de buurt uit gaan. De yuppiaanse oplossing was natuurlijk de
laatste. Dus werd er een succesvolle politieke lobby gestart met als
gevolg dat weliswaar niet direct maar toch op afzienbare termijn het rode
licht in het Spijkerkwartier zal uitgaan. Niet het enige succes voor de
inmiddels yuppen van middelbare leeftijd die tegen een mid-life crisis
aanhikken. Ook de huizenprijzen zijn omhoog geschoten. Kocht je zo’n
goede 10/15 jaar geleden voor 80.000 gulden een pand en liet je dat met
financiële hulp voor de gemeente eens goed verbouwen dan kan je er nu
vanuit gaan dat je pandje voor beslist niet minder dan € 750.000 van
eigenaar zal verwisselen.
De belangstelling voor het Spijkerkwartier van een paar jaar geleden
komt daarmee in een heel wat netter perspectief te staan. Maar iedereen
is allang vergeten wie destijds zoveel belangstelling toonden. En yuppen
hebben wij nooit in de club gehad.

HB.



Jeugduitwisseling: Thema water

Op 13 mei heeft de jumelagecommissie een uitstapje georganiseerd
voor Jeugd uit Dorsten en doetinchem. Na ontvangst met koffie en een
"pille" krentenwegge bij Restaurant Toon Gasseling hebben de
deelnemers bij het Waterschap Rijn en IJssel in Etten uitleg gekregen



over waterzuivering om daarna buiten de praktijk te mogen
aanschouwen.

De Lunch was wederom bij Toon. Daarna, in de middag, is een bezoek
gebracht aan het watermuseum in Arnhem.
Voor de chauffeurs/begeleiders was er toen even rust in het restaurant
van het watermuseum

Het avondeten was wederom bij Toon Gasseling, waar we verrast
werden met een flink stuk kip, frites en groente. Tegen 7 uur hebben we,
na een interessante en succesvolle dag, afscheid genomen van onze
Duitse vrienden en vriendinnen en de jeugd van het Ludger College.

Marnix Jansen Venneboer.



De Warande.

De 9 Papillons hebben
donderdagavond 26 mei de bos-en
watertuin "De Warande"in Laag Keppel
bezocht. De avond bestond uit 2
gedeelten; eerst een inleiding en
wandeling door de tuin waarin
bijzondere stinzenplanten ( fries), bos-
en schaduwplanten groeien en bloeien.
Daarna hield Trudi Woerdeman haar
verhaal over de wandeling met haar
hond Warda naar Compostella.
In augustus 2004 is zij vertrokken
vanuit Le Puy richting Moissac. De pelgrimsroute is een oeroude
spirituele tocht langs Romaanse kathedralen, kloosters en bruggen. De
pelgrims die de route lopen zijn herkenbaar aan een schelp op hun
kleding. Ook de hond was met zijn rugzak en schelp herkenbaar als
pelgrimhond.
Langs de weg staan stenen muurtjes met een kruis erop, waar vroeger
werd gebeden; en waar nu de pelgrims een steentje op leggen. De
aanwonende mensen zijn bijzonder vriendelijk en gastvrij. Vaak worden
pelgrims verrast met koffie of sap en een onderdak binnen of in de tent
wordt altijd goed gevonden. Alle kerkdeuren staan open.
Via het dal van de Lotte kwam Trudi in Moissac aan- het eindpunt van
haar wandeling. Dit jaar gaat zij wandelen (zonder hond- het is te warm)
richting de Pyreneen. Zij beleefde de tocht als een ontmoeting met
zichzelf en veel andere pelgrims.
Bon chemin; bon carino.
De heerlijke zomeravond hebben we besloten met het drinken van een
glaasje wijn op het terras.

Hascha van der Voo



25 jaar Wereldwinkel goed geslaagd, mede dank zij de inzet
van Leeuwenkracht!

Zaterdag 14 mei vierde de wereldwinkel haar 25-jarig bestaan met een
dag vol activiteiten. Het begon al ‘s morgens vroeg om 08.00 uur met het
opzetten van 5 marktkramen en twee partytenten. Drie sterke Lions,
(Hans Bruyn, Han Kietselaer en Jos Niessink, waar bleef nummer 4?)
schoten hierbij te hulp. De kramen stonden vlot maar de 2 party tenten
leken veel te veel stokken te hebben. Toch stonden ook deze na wat
gepuzzel netjes op hun poten en kon het inrichten beginnen. Toen alles
klaarstond kwam Mario Toepoel met zijn zoontje zijn excuus maken.
Helemaal vergeten. Hij werd ogenblikkelijk aan het werk gezet bij het
klaar maken van de gasfles voor de ballonnen en heeft daarmee zijn
afwezigheid van ‘s morgens helemaal goed gemaakt.

Om 11.00 uur was alles klaar en
stond de koffie, thee en frisdrank met
het nodige lekkers te wachten op de
eerste mensen, die vanaf die tijd ook
kwamen binnendruppelen. Vooral
vanaf 13.00 uur, toen de djembé
groep begon te spelen kwamen er
behoorlijk wat mensen poolshoogte
nemen. De dansgroep “Chaluzim”
liet een aantal dansen zien, kinderen
konden worden geschminkt als
masker, de ballonnen werden gevuld
en om 15.30 uur opgelaten, Tom en
Marlie Jacobs verleenden de hele
dag assistentie bij de muziek, de
video en het fabriceren van
muziekinstrumentjes en kregen
daarbij enkele uren gezelschap van
Nelly Geurink. Eén van de

hoogtepunten was de modeshow: met de nodige flair werd kleding uit
vele Afrikaanse landen geshowd door een aantal asielzoekers die ons
even later ook verrasten met het laten zien en horen van Afrikaans
dansen en “getrommel”. Voor we het wisten was het 16.00 uur en kwam
Henk Breuker zich melden voor het afbreken en opruimen. De kramen
mochten we laten staan en daardoor hoefde Jan Kruit niet in aktie te
komen. Maar waar bleef de derde Lion die hierbij zou assisteren?
Waarschijnlijk was deze het helemaal vergeten. Maar Henk heeft in zijn
eentje voor twee gewerkt en met hulp van alle andere aanwezigen was
de klus vlot geklaard.



We kunnen terugzien op een geslaagde dag, met mooi weer. Natuurlijk
hoop je altijd op nog meer bezoekers maar gezien de ligging van de

winkel en vele andere activiteiten op deze dag mogen we niet klagen.
Heren Lions en de twee Papillons dames, hartelijk dank voor de
geboden hulp!

Anneke Peerenboom.

Van de redactie

De digitalisering schrijdt voort. Ook binnen onze club, maar alleen als het
meerwaarde biedt. Voor eenieder, die het Bulletin voortaan, naast de
vertrouwde papieren versie, óók per internet wil ontvangen, kan dat. Een
mailtje met een verzoek naar de hoofdredacteur is voldoende:
tom.jacobs@freeler.nl



Verjaardagen

In de voorbije periode zijn de
volgende Lions jarig geweest:

Kees van Steenbergen, 23 mei
Herman van de Broek, 27 mei

Toon Gasseling, 5 juni
Henk Breuker, 11 juni

Bij deze (nogmaals) van harte
gefeliciteerd!

De komende periode zullen de
volgende Lions hun verjaardag

vieren:

Henk Kets, 29 juni
Gerard Roelofsen, 5 juli

Henk Heezen, 22 juli
Harry Mathijsen, 4 augustus
Theo Soontiëns, 10 augustus

Jan Loggers, 19 augustus



Agenda 2004/2005
18 augustus 2004 18.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets

1 september 2004 20.00 uur Pastor de Haan over Stichting Moria.

15 september 2004 18.00 uur Tap Hap

29 september 2004 18.00 uur Tap Hap met dames (afgelast)

6 oktober 2004 20.00 uur Henk Breuker, cruise over de Djnepr in de Oekraïne

20 oktober 2004 19.00 uur Dinner for Papillons

(voorbereiding Lions 16.00 uur)

3 november 2004 20.00 uur Burgemeester van Doetinchem vertelt over plannen van

Doetinchem

17 november 2004 18.00 uur Tap Hap

1 december 2004 20.00 uur Lionslid Jos Niesink stelt zich voor

15 december 2004 18.00 uur Tap Hap

8 januari 2005 14.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst met dames, rondleiding Panoven Zevenaar.

19 januari 2005 18.00 uur Tap Hap

2 februari 2005 20.00 uur Herhalingscursus reanimatie o.l.v. Henk Drost

16 februari 2005 18.00 uur Tap Hap

2 maart 2005 20.00 uur Ruud Wink en Jan Jurriëns vertellen over de (school)boekenhandel

16 maart 2005 18.00 uur Tap Hap, de 10 minuten van Jan Loggers

30 maart 2005 18.00 uur Tap Hap met dames in het Borghuis en bezoek bakkerij Wiltink

6 april 2005 20.00 uur Jurjen Moorman vertelt over het werk van het Plattelandshuis

20 april 2005 18.00 uur Tap Hap, Els Bouw over bestedingen van 04-04-04 opbrengst

4 mei 2005 20.00 uur vervalt i.v.m. dodenherdenking

18 mei 2005 18.00 uur Tap Hap, de 10 minuten van Jan van Iersel

1 juni 2005 20.00 uur nog in te vullen

15 juni 2005 18.00 uur Tap Hap, de 10 minuten van Aart van Silfhout

29 juni 2005 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons ladies


